



HONG KONG WOMEN DOCTORS ASSOCIATION

香港女醫生協會

President's Message

HKWDA has been promoted to our fellow medical professionals around the globe in 2018. In my capacity as the Vice President of the Medical Women's International Association (MWIA), I have taken five overseas trips to visit women leaders and medical women within the Western Pacific Region and other parts of the world. In March, I joined the United Nations' Commission on the Status of Women in New York City. In April, I attended the South European Regional Meeting in Palermo, Italy. In July, I visited the Philippines Medical Women's Association in Cebu. In September, I attended the Central Asia Regional Meeting in Bangkok and participated in the MWIA Executive Committee meeting. In November, I attended the Near East and Africa Regional Meeting in Nairobi, Kenya. I note that the common goals which all these medical women were striving to achieve were to improve the rights, health, safety and well being of women. Around the world, medical women are proud of their identity, their country, their religion and their association. When they gather together for a business meeting or scientific conference, they would start off the meeting with their national anthem and their association's song. Occasionally, a prayer would be included in the opening ceremony, or a monk would be invited to speak at the closing lecture. I could feel their strong sense of solidarity and their commitment to serve their country.



United Nation's Commission on the Status of Women in New York



Dr Connie Newman, President of American Medical Women's Association, Dr Bettina Pfeleiderer, Dr Kyung Ah Park, President and past President of MWIA and Dr Cissy Yu (from left to right) at Southern European Regional Meeting, Palermo, Italy

CONTENTS

President's Message	1
Board of Directors 2018-2020	5
Committee Chairladies 2018-2020	6
Health Update	7
Community Service Update	8
AGM cum Annual Dinner 2018	9
Academic and Education Committee Update	12
Association News	15
Artwork Corner	16
Board Member on Duty	17
Members List	18
Year Planner	20



真正舒緩眼乾 及促進眼睛瞼板腺健康 (MGD)

有助暢通眼腺，讓內裡油脂滋潤您的眼睛^{1,2}

揮發性眼乾，
主要是淚水
中油脂不足¹

不依靠
藥物¹

86%

乾眼人士
與油脂不足
有關³

1次療程
12個月有效^{1,2}

LipiFlow 治療資訊：

- 在全球和美國已有超過20萬人使用相關治療⁴
- 獨有的向量導溫脈動 (VTP) 治療¹
- 適用於揮發性眼乾人士⁵
- 自2012年獲得美國食品藥物管理局 (FDA) 認證⁵

LipiFlow
向量導溫
脈動治療

請與您的眼科醫生查詢



Central Asia Regional Meeting of MWIA in Bangkok



President Vivina Chiu of Cebu Chapter, Philippine Medical Women's Association (front row, 1st right)

In January and July, we visited Shenzhen and had exchanges with the Shenzhen Medical Women Association, the Beijing University Shenzhen Hospital, biotechnology industry and medical equipment corporations in Shenzhen. There will be more opportunities for synergy and cooperation between Shenzhen and Hong Kong because of our geographical proximity and our shared goal of advancement in science and technology.



Near East & Africa Regional Meeting in Nairobi, Kenya

President's Message

We held our AGM and annual dinner in October. A new Board of 2018-2020 was formed and new Committee Chairladies were appointed subsequently. I am very honored to be elected by the Board as President and I pledge to serve HKWDA whole-heartedly and to develop HKWDA with full strength. I would like to thank our retired Board members Dr Carmen Ho, Dr Lorna Ng, Dr Jane Yeung and Dr Mona Lam for their generous contributions to HKWDA in the past years. Building on their success, HKWDA will further continue to develop and grow. I would like to welcome our new Board Members Dr Connie Ngai, Dr Lorraine Chow, Dr Sharon Chow and Dr Yolanda Lee. While we continue to strive and succeed, we must not forget our core values along the way. We must never forget our ultimate mission, one which requires a special kind of tenacity and perseverance in order for us as an association to prevail. This is what makes us the exceptional association we are today, the association we envisioned ourselves becoming since twelve years ago. Now, consisting of nearly 800 members, I am proud to announce that our 2019 annual plan is ready to be rolled out.



2018年1月深港女醫師聯誼交流



2018年7月深港青年醫學生聯誼交流活動

Dr. Cissy Yu
President of HKWDA

HKWDA 2018-2020 Board of Directors 香港女醫生協會 2018-2020 會董

NAME 名稱	BOARD OF DIRECTORS 會董
Dr. Cissy YU 余詩思醫生	Founding President 創會會長
	President 會長
Dr. Loraine CHOW Lok Wan 鄒樂韻醫生	Vice President 副會長
Dr. Sharon CHOW She Wan 鄒樞韻醫生	Vice President 副會長
Dr. Fiona LUK Oi Jing 陸藹晶醫生	Vice President 副會長
Dr. Sarah CHAN So Ching 陳素貞醫生	Honorary Secretary 義務秘書
Dr. Victoria WONG Wing Yee 黃穎兒醫生	Honorary Treasurer 義務司庫
Dr. Angie FONG Hon Chi 方瀚芝醫生	Director 會董
Dr. Josephine IP Wing Yuk 葉永玉醫生	Director 會董
Dr. Callie KO Ka Li 高嘉莉醫生	Director 會董
Dr. Yolanda LEE Yim Ping 李艷萍醫生	Director 會董
Dr. Mandy NG Mang Ting 吳孟婷醫生	Director 會董
Dr. Connie NGAI Kin Chun 倪建春醫生	Director 會董
Dr. TSOI Wai Ki 蔡蔚杞醫生	Director 會董
Dr. CHAN Kit Sheung 陳潔霜醫生	Ex-officio 當然委員

HKWDA Committee Chairladies 2018-2020
香港女醫生協會 2018-2020 委員會主席

NAME 名稱	COMMITTEE CHAIRLADIES 委員會主席
Dr. Irene WONG Shun Man 黃舜雯醫生	Academic and Education Committee 學術及教育委員會主席
Dr. Mandy NG Mang Ting 吳孟婷醫生	Community Service Committee 社會服務委員會主席
Dr. Yolanda LEE Yim Ping 李艷萍醫生	Current Affairs Committee 時事關注委員會主席
Dr. Fiona LUK Oi Jing 陸藹晶醫生	Internal Affairs Committee 內部事務委員會主席
Dr. TSOI Wai Ki 蔡蔚杞醫生	Internal Communication Committee 資訊溝通委員會主席
Dr. Josephine IP Wing Yuk 葉永玉醫生 Dr. Amy KEUNG Hoi Ying 姜凱盈醫生	International Liaison Committee 國際事務委員會聯席主席
Dr. Victoria TANG Wing Kay 鄧穎琦醫生	Local Liaison Committee 本地事務委員會主席
Dr. Connie NGAI Kin Chun 倪建春醫生	Mainland Liaison Committee 國內事務委員會主席
Dr. Callie KO Ka Li 高嘉莉醫生	Membership Committee 會員拓展委員會主席
Dr. Jane YEUNG Chun Chun 楊珍珍醫生	Sports Committee 運動委員會主席
Dr. Angie FONG Hon Chi 方瀚芝醫生	Welfare and Fellowship Committee 會員福利及聯誼委員會主席
Dr. Sharon CHOW She Wan 鄒樞韻醫生 Dr. Loraine CHOW Lok Wan 鄒樂韻醫生	Youth Committee 青年委員會聯席主席

不要叫 我們遇見試探

在深水埗的一個公園裡，幾個五、六歲的小朋友圍在一起，青煙裊裊。記者好奇，上前細看發現幾個小朋友在吸食電子煙。孩子說，在那邊商鋪買的，這不是真煙，這是玩具煙，沒有害處的。記者問，你怎麼知道啊？誰告訴你的？孩子說：「人人都在玩，好像糖果，有香味的，這是生果味，也不是煙，是水蒸氣哦！」記者再問家長，家長也說，店鋪的人說這是玩具，沒有害的。

驚心動魄、歷歷在目。

這天有人說，要不讓兒童接觸電子煙，何不乾脆立例將 18 歲以下吸食電子煙刑事化？那是要拘捕上面的幾個孩子不成？還是他們的家長？

「不叫我們遇見試探；救我們脫離兇惡。」（主禱文）

什麼是試探？看啊！放在你面前的，正是你心儀已久的，極具吸引的，哪怕是金錢、物質、慾望；拿去吧，垂手可得，別想了，轉瞬即逝！

那可能是偷來的試卷，可能是躺在你面前喝醉了、不省人事而平時卻不理睬你的夢中情人，可能是你用職權蓋個章就能擁有的巨額支票，又或者簡單些，一口令你有快感的大麻。

魔鬼最會試探人。

將 18 歲以下吸食電子煙刑事化，卻容許輸入和分發到零售商公開售賣七彩繽紛的電子煙，配以馥郁芬芳的萬種味道，櫥窗前孩子在看。買吧，老師看不到；賣吧，多賺個錢好交租，都是試探！那製造的、輸入的、分發的好像置身度外。

試探人的逍遙法外，被試探的戴上枷鎖。這是什麼世界？什麼法律？公平嗎？

我不是要說在任何地方吸食電子煙也應該合法。也許大家要想一想在公眾場所、人多擠逼的地方、小孩子的玩樂場所，以及一切現在禁煙的地方，都應該納入禁止吸食電子煙的範圍。

對於小孩子和少年學生，我還相信應該保護，而未必是懲罰。對於將試探引進社會的那些人，不是應該比受試探的學生和兒童嚴厲一些嗎？



林哲玄
香港醫學會副會長

An eye-opening experience about different social groups (Health Check for ethnic minorities and residents of subdivided flats at Shek Lei, Kwai Chung on 7th October, 2018)

It's been a nice experience interacting with the ethnic minorities and families living in subdivided flats. Most of them do not usually go to clinics when health problems arise, so this was a chance for them to meet doctors to discuss their health concerns. More importantly, it was about health education – only during the counselling session could we pick up their needs for adjustment of their diet and lifestyle. For the ethnic minorities group, they have special ways of cooking as well as their own spices, making them prone to poor chronic health conditions. This could be addressed during such health counselling sessions. The outreach activity makes me recognize the many different lifestyles of different ethnicities as well as social classes, allowing me to understand different backgrounds of my patients better in the future.



Finger prick test for blood glucose and cholesterol



Individual health consultation

Dennis Chu, CUHK Year 4 Medical Student

HKWDA Annual General Meeting cum Annual Dinner 2018

Our Annual General Meeting cum Annual Dinner 2018 was successfully held in Eaton Hotel, Kowloon on 26th October, 2018. Around 90 guests, members and friends attended this annual event. We are honoured to have Professor Juliana Chan to be our guest speaker for our CME talk. The topic of her talk was "Global epidemics of diabetes – challenges and opportunities". Following her enlightening talk, Dr Rose Ting shared with us a few real-life cases to illustrate the challenges faced by the patient as well as the treating doctor in the management of diabetes.



Professor Juliana Chan

We are very thankful to AstraZeneca for their generous support in our annual dinner. Apart from the delicious food, we enjoyed the entertainment provided by our Youth Committee. Medical students from the Chinese University of Hong Kong showed off their talents in singing and dancing.

For those members who were not able to attend the annual dinner this year, here are some snapshots:



Dr Rose Ting



Performance by medical students from CUHK

AGM cum Annual Dinner 2018



Dr Fiona Luk, Dr Victoria Wong, Dr Cissy Yu, Dr Mona Lam, Dr Jane Yeung and Dr Sarah Chan (from left to right)



Ms Niu Hua, Liaison Officer of the Central People's Government in the Hong Kong SAR, Dr Connie Ngai and Dr Chan Kit Sheung (from left to right)



Dr Josephine Ip, Professor Juliana Chan, Dr Chui Tak Yi, JP, Under Secretary for Food and Health and Dr Cissy Yu (from left to right)



AGM cum Annual Dinner 2018



Dr Fiona Luk

Academic and Education Committee Update

The Academic and Education Committee has organized four scientific symposiums in the past year.

1. Managing the two “O”s in Endocrinology by Dr Yuen Mae Ann Michele on 13 December 2017

Dr Yuen is a specialist in endocrinology, diabetes and metabolism. She established the first Obesity Clinic in the Hong Kong West Cluster to provide screening and management services for patients with obesity. She gave us a comprehensive overview of the multidisciplinary approach in the management of obesity. In the second part of her talk, the management of osteoporosis was discussed.



Dr Michele Yuen delivered a talk on obesity and osteoporosis

2. Living Well with Small Airway Diseases by Dr Wong King Ying on 14 March 2018

Dr Wong is a specialist in respiratory medicine. From the talk, we gained a deeper understanding on the management of chronic obstructive pulmonary disease and how to optimize its treatment.



Dr Wong King Ying gave a talk on small airway diseases



Dr Wong King Ying (back row, third from right) shared her experience with our members

3. Treatment of BRCA positive female cancers by Dr Poon Che Mun Patricia on 13 June 2018

The incidence of breast cancer and ovarian cancer is rising gradually. Some of them carry mutations in the BRCA1 and/or BRCA2 gene. Dr Poon, a specialist in clinical oncology, discussed the new treatment targeting the BRCA positive cancers.



Dr Patricia Poon talked about the treatment of BRCA positive female cancers



Our members enjoyed a fruitful lunch with Dr Patricia Poon (front row, middle)

4. Attention Deficit Hyperactivity Disorder (ADHD) in Children and Adolescents by Dr Tang Wing Kay Victoria on 12 September 2018

Attention deficit hyperactivity disorder (ADHD) has a wide disease spectrum requiring different treatments for different manifestations of the disorder. Dr Tang is a specialist in psychiatry and she discussed the benefits of pharmacological treatment of the disorder.



Dr Victoria Tang gave us a comprehensive overview of Attention Deficit Hyperactivity Disorder (ADHD)



Dr Victoria Tang (back row, second from the left) with our members

Dr. Irene Wong

Tea Appreciation Workshop- 飛一般的體驗！

8月18日星期六的下午，我和奶奶（丈夫的母親）參加了一個別開新面的活動——香港眼科學會和香港女醫生協會一起舉辦的Tea Appreciation Workshop。

當我知道這次的活動可以邀請家人參加，便立刻通知和我一樣喜歡喝中國茶的奶奶。活動在尖沙咀港青酒店舉行，交通方便，場地也很舒適。我們到達會場時，侍應立即送來一杯飲品，以香檳杯盛載，原來香檳杯載着的並不是酒，而是冷泡的中國茶。這冰涼的中國茶味道很特別，有點酸酸甜甜，夏天的時候喝着這杯「香檳似的中國茶」十分舒服！

我們坐下不久，節目便開始了，主持人 Andrew 對中國茶有深厚的認識，不但跟我們詳細講解各種普遍的中國茶的來源地、製作方法和特性，還特別教導我們最重要的一茶與各種食物的配搭方法！

以往學茶藝，只是學跟茶有關的知識，感覺像是飲茶的人是不會同時吃東西的！然而在這個工作坊，我們先要乖乖的聽 Andrew 講解，好好的認識茶，然後練習泡茶。最後，大會安排了一些適合跟中國茶一起享用的茶點，各位參加者邊吃邊喝、邊談邊笑，大家也很享受這時刻！

所有參加者皆獲贈一套沖泡保溫壺！這保溫壺能把茶葉和水分開，以免過度沖泡！對一眾極度繁忙的醫生，這精緻的禮物真是既方便，又實用！我每當忙碌的時候，把茶沖開後，也來不及倒出來便要外出工作，再回來時，茶已濃得變苦，多可惜呢！有了這茶壺，以後工作時候喝茶也方便得多！

在活動完結前，Andrew 告訴我們製作特色冷泡茶的秘訣——原來是綠茶 + Lime + 龍舌蘭蜜！怪不得會酸酸甜甜，令人開胃！

在此多謝香港女醫生協會及負責這次活動的眼科醫生 Jane Yeung！這個別開生面的工作坊，令我和奶奶過了一個輕鬆又愉快的下午！期待以後女醫生協會可以有更多能邀請親友參加的活動！



Dr. KY Chong



Lake Louise, Canada



Indonesian family



Kyoto, Japan

Artwork Corner



Vestrahorn, Iceland

Photography by Dr. Christina Cheuk

Board Member on Duty



Dear Members,

We strive to enhance communication between yourselves and our Board and Committees. Please feel free to contact our Board Member on Duty, Dr. Mandy Ng (hkwda@hkwda.com), with any questions or comments.

Members List

Membership Endorsement from January to December 2018

Name in English	Name in Chinese	Specialty
Life Member		
CHAN Hoi Yee	陳凱兒	GP
CHAN Kuen Ki Miranda	陳娟儀	Surgery
CHEUNG Ling Ling	張玲玲	Medicine (Cardiology)
CHEUNG San	張新	GP
KWOK Man Yi	郭萬儀	GP
LAM Yee	林怡	GP
LEE Wai Kay Angela	李瑋琪	GP
MA Vinci	馬懷思	Paediatrics
SZETO On Yee Michelle	司徒安頤	Clinical Oncology
WAN Helene	溫希蓮	Paediatrics
WONG Po Po Angela	黃寶寶	GP
WONG Yiu Wah	黃耀華	GP
From Full Member to Life Member		
KEUNG Hoi Ying Amy	姜凱盈	Surgery
LAI Sau Fai	賴秀輝	GP
LUK Ka Ling	陸加寧	Obstetrics & Gynaecology
TING Zhao Wei	丁昭慧	Medicine (Endocrinology)
TSUI Wai Man Vivien	徐慧敏	Medicine
YAU Yat Yin	遊逸燕	Radiology
Full Member		
CHEUNG Ka Wai Karen	張家慧	Public Health
HUI See Ying	許思瑩	Family Medicine
TAM Lai Fan Gloria	譚麗芬	Community Medicine
WONG Oi Man	黃藹汶	Ophthalmology
Student Member		
AU Danise M	區淑惠	HKU Medical Student - Year 3
CHAN Cheuk Ki	陳卓祺	HKU Medical Student - Year 3
CHAN Chi Ying Queenie	陳芷盈	CUHK Medical Student - Year 3
CHAN Ching Kwan	陳靖珺	CUHK Medical Student - Year 2
CHAN Hoi Lam Letty	陳愷琳	CUHK Medical Student - Year 1
CHAN Ka Hei	陳嘉希	CUHK Medical Student - Year 4
CHAN Man Sum Sally	陳旻琛	HKU Medical Student - Year 4
CHAN Ming Yan	陳明昕	CUHK Medical Student - Year 4
CHAN Tsz Chin Keely	陳紫千	HKU Medical Student - Year 2
CHAN Tsz Huen	陳芷萱	University of St Andrews - Year 3
CHANG Shan Yi Erica	張山怡	CUHK Medical Student - Year 5
CHENG Yuen Chun Alison	鄭琬遵	HKU Medical Student - Year 2
CHEUNG Ka Yuet Kylie	張加悅	HKU Medical Student - Year 1
CHEUNG Nga Man	張雅雯	HKU Medical Student - Year 1
CHEUNG Tsz Yan	張旨恩	HKU Medical Student - Year 2
FAN Wai Sum Loretta	范蔚琛	HKU Medical Student - Year 1
FUNG Chi Ying Natalie	馮梓瑩	HKU Medical Student - Year 3
HO Margaret Kay	何美琪	HKU Medical Student - Year 3
HO Sin Kwan Sandra	何善君	CUHK Medical Student - Year 5
HO Yik To	何奕陶	HKU Medical Student - Year 3
HON Wing Lam Nicole	韓穎琳	HKU Medical Student - Year 1
IP Hei Nga Natalie	葉滄雅	CUHK Medical Student - Year 5
IP Ho Kei	葉可淇	HKU Medical Student - Year 4
KWOK Wing Yee	郭詠儀	CUHK Medical Student - Year 4
LAM Gigi	林芷芝	CUHK Medical Student - Year 3
LAM Lok Ka	林洛嘉	CUHK Medical Student - Year 5

Members List

Name in English	Name in Chinese	Specialty
LEE Tin Yan	李天欣	CUHK Medical Student - Year 5
LIU Cheuk Kwan	廖卓君	HKU Medical Student - Year 1
LUO Yingxin	羅穎欣	HKU Medical Student - Year 2
MAK Diane Ruizhen	麥瑞臻	CUHK Medical Student - Year 3
NG Chor Ting	吳楚婷	CUHK Medical Student - Year 4
NG Yuk Yiu	伍煜瑤	HKU Medical Student - Year 6
PANG Lok Yee	彭樂怡	CUHK Medical Student - Year 4
SIET Hoi Yan	薛凱恩	CUHK Medical Student - Year 2
SU Clarice Kai Ying	蘇愷璿	HKU Medical Student - Year 1
TAM Hiu Yan	譚曉欣	CUHK Medical Student - Year 3
TANG Pui Wah	鄧佩樺	CUHK Medical Student - Year 2
TONG Hei Ka Anson	湯晞伽	CUHK Medical Student - Year 2
TSOI Dana	蔡端雅	CUHK Medical Student - Year 3
WONG Bao Yi	黃寶怡	HKU Medical Student - Year 1
WONG Chi Yan	黃志忻	CUHK Medical Student - Year 2
WONG Hoi Yien Jovina	黃凱彥	CUHK Medical Student - Year 3
WONG Mei Wa	黃美華	HKU Medical Student - Year 1
WONG Sin Man Joey	黃善敏	HKU Medical Student - Year 3
WONG Sze Wing Stephanie	黃施穎	CUHK Medical Student - Year 5
WONG Wai Sum	黃偉琛	HKU Medical Student - Year 3
WU Kelly Pik Ching	胡碧晴	HKU Medical Student - Year 1
YIM Hiu Ching Kristy	嚴曉晴	HKU Medical Student - Year 4
YIP Pei Xi Agnes	葉沛晞	CUHK Medical Student - Year 3
Friend of HKWDA		
CHAN Yuen Yan	陳婉恩	
CHEUNG Kei Wai Agatha	張其慧	
CHU Justin Chiu Man	朱昭民	
CHU Mi Foon	朱美歡	
CHUNG Tin Tsun Ziggy	鍾天浚	
HOOI James Kwong Yew	許光耀	
KWOK Ming Kuen Mary		
LAM Tin Chung Adrian	林天頌	
LEE Mui Kuen	李妙娟	
LEE Siu Ha	李少霞	
LI Jing Woei	李經緯	
LI Kwok Leung	李國樑	
MAK Kai Yu	麥啟宇	
TANG Long Ki Samuel	鄧朗祈	
TSANG Hon Ting Terence	曾瀚霆	
TSANG Nelson Siuki	曾兆祺	
TSANG Siu Mei Shirley	曾少媚	
TSUI Wing Yan Rachel	徐詠嫻	
TUNG Gim Wai Eddie	董兼璋	
WONG Cheuk Pang	黃卓鵬	
WONG Chun Hei Gabriel	黃俊希	
WONG Ka Man	王嘉敏	
WONG Miu Ping	黃妙萍	
WONG Suk Yee Cindy	黃淑儀	
WOO Sai Kit George	胡世傑	
YAMAMOTO Tafu	山本立風	
YAU Kai Lok	邱啟樂	
YAU Stephen	丘德芬	
YEUNG Cheuk Hin Anson	楊卓軒	
YUEN Ho Ting	袁浩庭	
YUM Hin Hei Samson	任衍熹	

Year Planner

14 Jan 2018	深港女醫師聯誼交流
3 Feb 2018	Médecins Sans Frontières – Sharing by Dr Shannon Chan
3 Mar 2018	「3·8 女青日」暨第九屆「香港傑出婦女義工選舉」頒獎典禮
4 Mar 2018	Health Check for Ethnic Minorities at HOPE Centre
11-23 Mar 2018	United Nations Commission on Status of Women (CSW) at New York City, USA
14 Mar 2018	1 st HKWDA CME Lunch Symposium
24 Mar 2018	Careers Talk for Students
27 Mar 2018	2018 香港各界婦女社團領袖敘餐
21 Apr 2018	Ripple Action 10 th Anniversary at Sham Shui Po
27-28 Apr 2018	Southern Europe Regional Conference of the Medical Women's International Association at Palermo, Italy
6 May 2018	全港太極氣功日
7-8 May 2018	HKTDC Hong Kong International Medical Devices and Supplies Fair (Medical Fair)
19 May 2018	Perfume Workshop
22-27 May 2018	香港專業女性寧夏考察團
13 Jun 2018	2 nd HKWDA CME Lunch Symposium
7 Jul 2018	Summer BBQ Party – the Mentor Mentee Student Programme
31 Jul 2018	深港青年醫學生聯誼交流
18 Aug 2018	Tea Appreciation Workshop
6-8 Sep 2018	The 8 th Central Asia Regional Congress of the Medical Women's International Association at Bangkok, Thailand
8 Sep 2018	HKTDC Watch & Clock Fair and Salon de TE
12 Sep 2018	3 rd HKWDA CME Lunch Symposium
23 Sep–2 Oct 2018	創科博覽 2018 – Cooperation with Our Hong Kong Foundation
7 Oct 2018	Health Check for ethnic minorities and residence of subdivided flats at Shek Lei, Kwai Chung
7 Oct 2018	“Women's Cancers Awareness Campaign” Charity Walk
8-12 Oct 2018	WHO's Western Pacific Regional Conference at Manila, Philippines
26 Oct 2018	HKWDA Annual General Meeting cum Annual Dinner
11-15 Nov 2018	Near East & Africa Regional Conference of the Medical Women's International Association at Nairobi, Kenya
3 Dec 2018	4 th HKWDA CME Lunch Symposium
2 Mar 2019	HKTDC Hong Kong International Jewellery Show
3 Mar 2019	香港女醫生協會參與無國界醫生野外定向 2019
21 Mar 2019	2019 香港各界婦女慶祝三八國際婦女節酒會主席團
23 Mar 2019	Career Talk on Radiology at Queen Mary Hospital
17-18 May 2019	Central Europe Regional Conference of Medical Women's International Conference of the Medical Women's International Association at Tbilisi, Georgia
Jul 2019	深港青年醫學生參觀高科技企業
25-29 Jul 2019	Medical Women's International Association Centennial Congress at New York City, USA
29-31 Aug 2019	The International Conference on Women, Safety and Health at Kathmandu, Nepal.

All Rights Reserved

CONTACT

EMAIL: hkwda@hkwda.com
ADDRESS:
Editorial Board
Hong Kong Women Doctors
Association
P.O. Box No. 47035
Morrison Hill Post Office,
G/F, 28 Oi Kwan Road,
Wanchai, Hong Kong

INTERNAL COMMUNICATION COMMITTEE

Chairlady:
Dr. Wai Ki Tsoi
Chief Editor:
Dr. Wai Ki Tsoi
Editorial Board Members:
Dr. Sarah Chan
Dr. Shiobhon Luk
Dr. Ada Ma